



Recently moved?

You may be able to **shop or change plans within 60 days** of your move.

- Find out what **coverage and savings** you can get at OregonHealthCare.gov/WindowShop
- Financial help is available through the Marketplace** for both monthly and other out-of-pocket costs
- Free coverage may be available to kids, teens, and adults** through the Oregon Health Plan at OHP.Oregon.gov
- Find free, local help at OregonHealthCare.gov/GetHelp or call toll free **855-268-3767**



Переезд

Вы недавно переехали? Возможно, вам удастся **выбрать или изменить программу страхования в течение 60 дней** после переезда.

- **Сведения об объеме страхования и возможных сбережениях** см. на сайте **OregonHealthCare.gov/WindowShop**
- **Финансовая помощь предлагается организацией Marketplace** в отношении как ежемесячных, так и переменных расходов
- **Бесплатное страхование доступно детям, подросткам и совершеннолетним участникам программы Oregon Health Plan**, см. **OHP.Oregon.gov**
- Найдите бесплатную помощь в своем районе на сайте **OregonHealthCare.gov/GetHelp** или позвонив по бесплатному номеру **855-268-3767**

